

## 2023 第 27 屆營建工程與管理學術研討會暨國際會議

The 27th Symposium on Construction Engineering and Management / International Conference

第 27 屆營建工程與管理學術研討會將於國立陽明交通大學 (NYCU) 隆重登場,舉辦時間為 2023 年 07 月 13 日 (星期四)。研討會主題將涵蓋:(1)人工智慧與大數據;(2)永續營建與智慧城市;(3)設計與施工管理;(4)營建材料與品質管理;(5)工程法律與爭議處理;(6)營建資訊科技;(7) BIM 建築資訊模型;(8)工程進度與成本管理;(9)防救災與風險管理;(10)工程採購與民間參與;(11)其他營建工程與管理相關課題等相關研究。本研討會為跨領域整合,在此敬邀土木工程學系及土木所的所有同學共襄盛舉,本屆研討會截止收稿的日期為 2023/6/8(四),稿件審查結果將於 6/26(一)於官方網站公告研討會當天口頭發表的名單,有關投稿資訊請詳2023 SCEM 官方網站: https://www.scem2023.com/。

本屆研討會預計將有多位知名產官學界專家與會,進行學術交流與實務經驗分享。並預計 將發表超過150篇論文,及超過200位國內外營建管理領域專業人士報名參與。同時,由於本 研討會主要參與者為今年全國營建管理應屆畢業碩士生,故預定於會場同時安排就業博覽會以 及企業徵才簡報。

有關研討會的更多資訊,請前往我們的官方網站或與我們聯繫。我們都很期待在七月與您 見面。

2023 第 27 屆營建工程與管理學術研討會籌備委員會聯絡資訊 (2023 SCEM contact information)

-----

研討會籌備委員會(2023 SCEM)

E-mail: scem2023.nycu@gmail.com

高明秀 助理教授(Dr. Minh-Tu Cao, Assistant Professor) E-mail: <u>mtcao@nycu.edu.tw</u>/phone: (03) 5712121 #54998

總召 黃柏睿(General Coordinator)

E-mail: <u>yc311612113.en11@nycu.edu.tw</u> / phone: 0981508837

1



## The 27th Symposium on Construction Engineering and

## Management / International Conference

The 27<sup>th</sup> Symposium on Construction Engineering and Management will be held at National Yang Ming Chiao Tung University on July 13, 2023. Seminar topics will cover: (1) Artificial intelligence and big data; (2) Sustainable construction and smart cities; (3) Plan, design, and construction management; (4) Construction materials and quality control; (5) Construction laws and dispute resolution; (6) Information technology in construction; (7) Building information modeling; (8) Project schedule and cost management; (9) Disaster prevention and risk management; (10) Construction procurement and public private partnerships; (11) Other. This seminar sincerely invite the students in NYCU CE department and master programs to participate. The deadline for "Call for Paper" is on June 8, and the result of "Call for Paper" will be announced on the official website on June 26. More information about paper submitting please refer to 2023 SCEM official website: <a href="https://www.scem2023.com/">https://www.scem2023.com/</a>.

Due to the main participants of the symposium are the students who will graduate of the current year in construction management across the country, so a job fair and the company recruitment presentation are scheduled to be held at the venue.

For further information about the symposium, please visit our website .We are all looking forward to meeting you in July.

2023 第 27 屆營建工程與管理學術研討會籌備委員會聯絡資訊 (2023 SCEM contact information)

\_\_\_\_\_

研討會籌備委員會(2023 SCEM)

E-mail: scem2023.nycu@gmail.com

高明秀 助理教授(Dr. Minh-Tu Cao, Assistant Professor)

E-mail: <u>mtcao@nycu.edu.tw</u> / phone: (03) 5712121 #54998

總召 黃柏睿(General Coordinator)

E-mail: yc311612113.en11@nycu.edu.tw / phone: 0981508837